
                            
        UCHWAŁA NR  XVI/117/20

RADY MIEJSKIEJ W KOWALEWIE POMORSKIM

        z dnia 27 lutego 2020 roku

    w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej

Na  podstawie  art.  21  ust.  3  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  roku  o  samorządzie  gminnym 
(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506; zm.: Dz. U. z 2019 r. poz. 1309, poz. 1571, poz. 1696 i poz. 1815)  
uchwala się, co następuje:

§ 1. Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim 
za rok 2019 stanowiące załącznik do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

                                                                                                   PRZEWODNICZĄCY 
                                                                                                      RADY MIEJSKIEJ
                                                                                                         Jerzy Orłowski



 UZASADNIENIE

Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( t.j. Dz. U. z 
2019 r. poz.  506; zm.: Dz. U. z 2019 r. poz.  1309, poz. 1571, poz. 1696 i  poz. 1815) komisje  
podlegają radzie gminy, przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. W związku z 
powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione.



                                                                                               Załącznik do uchwały Nr XVI/117/20
             Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim 
           z dnia 27 lutego 2020 r.

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  za  rok  2019.

W 2019 roku Komisje Rady Miejskiej pracowały na podstawie planów pracy, które 
zostały  przyjęte  przez  Radę Uchwałą  Nr  II/13/18 w dniu  3  grudnia  2018 roku.  Komisje 
w minionym roku odbywały swoje posiedzenia jako posiedzenia samodzielnych komisji lub 
łączonych. Odbyły się następujące posiedzenia:

1. Komisja Rewizyjna 12 posiedzeń w tym:
• jedno  wspólne  z  Komisją  Infrastruktury  i  Drogownictwa  oraz  Komisją  Skarg, 

Wniosków i Petycji,
• dwa  wspólne  z  Komisją  Infrastruktury  i  Drogownictwa  oraz  Komisją  Rozwoju 

Gospodarczego,  Rolnictwa i Integracji Europejskiej, 
• dwa  wspólne  z  Komisją  Infrastruktury  i  Drogownictwa  oraz  Komisją  Rozwoju 

Gospodarczego,  Rolnictwa  i  Integracji  Europejskiej  i  Komisją  Skarg,  Wniosków 
i Petycji,

• trzy posiedzenia samodzielne,
• cztery wspólne z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji.

Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019.
Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 96%.

2. Komisja Budżetowa i Samorządu 12 posiedzeń w tym:
• trzy samodzielne posiedzenia Komisji,
• osiem wspólnych posiedzeń z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,
• jedno  wspólne  z  Komisją  Infrastruktury  i  Drogownictwa,  Komisją  Rozwoju 

Gospodarczego,  Rolnictwa i Integracji Europejskiej oraz Komisją Rewizyjną.

Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019.
Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 100%.

3. Komisja Oświaty, Kultury Sportu  i Zdrowia 13 posiedzeń w tym:
• pięć samodzielnych posiedzeń,
• osiem wspólnych posiedzeń z Komisją Budżetową i Samorządu.

Komisja  pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019, podkreślić  należy że 
Komisja  dokonała  objazdu  placówek  oświatowych  –  zapoznała  się  z  bazą  lokalową, 
wyposażeniem  i  stanem  technicznym.  Komisja  również  wypracowała  Strategię  Rozwoju 
Oświaty  na  terenie  Gminy Kowalewo Pomorskie  na  lata  2019-2023.  Odbyło  się  również 
jedno  dodatkowe  posiedzenie,  podczas  którego  zapoznano  się  z  sytuacją  finansową 
i  organizacyjną  Klubu  Sportowego  LKS  Promień  oraz  z  funkcjonowaniem  Świetlicy 
Socjoterapeutycznej.

Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019.
Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 95%.



4. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji Europejskiej 11 posiedzeń 
w tym:

• jedno samodzielne posiedzenie Komisji,
• jedno wspólne posiedzenie z Komisjami Infrastruktury i Drogownictwa oraz Komisją 

Budżetową i Samorządu,
• jedno wspólne  posiedzenie  z  Komisjami  Infrastruktury  i  Drogownictwa i  Komisją 

Skarg, Wniosków i Petycji,
• dwa wspólne z Komisjami Infrastruktury i Drogownictwa oraz Rewizyjną,
• dwa  wspólne  z  Komisjami  Infrastruktury  i  Drogownictwa  oraz  Skarg,  Wniosków 

i Petycji,
• cztery wspólne posiedzenia z Komisją Infrastruktury i Drogownictwa. 

Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019, ponadto brała również 
udział  w  walnym  zebraniu  Gminnej  Spółki  Wodnej  oraz  w  wyjeździe  do  Minikowa  na 
„Jesienną wystawę ogrodniczą i kulinarną połączoną z promocją karpia”.
Frekwencja Radnych podczas posiedzeń komisji wynosiła 98%.

5. Komisja Infrastruktury i Drogownictwa 11 posiedzeń w tym:
• jedno wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną i Skarg, Wniosków i Petycji,
• jedno  wspólne  posiedzenie  z  Komisją  Rewizyjną  i  Rozwoju  Gospodarczego, 

Rolnictwa i Integracji Europejskiej oraz  Budżetową i Samorządu,
• jedno  wspólne  posiedzenie  z  Komisją   Rozwoju  Gospodarczego,  Rolnictwa 

i Integracji Europejskiej i Komisją Skarg, Wniosków i Petycji,
• dwa wspólne posiedzenia z Komisją  Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji 

Europejskiej i Komisją Rewizyjną,
• dwa wspólne posiedzenia z Komisją  Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji 

Europejskiej i Komisją Rewizyjną i Komisją Skarg, Wniosków i Petycji,
• cztery wspólne posiedzenia z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.

Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019.
Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 96%.

6. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 15 posiedzeń w tym:
• siedem samodzielnych posiedzeń,
• jedno  wspólne  posiedzenie  z  Komisją  Rewizyjną  i  Komisją  Infrastruktury 

i Drogownictwa,
• jedno wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji 

Europejskiej oraz Komisją Infrastruktury i Drogownictwa,
• cztery wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną,
• dwa wspólne posiedzenia z Komisją Rewizyjną, Komisją Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Integracji Europejskiej oraz Komisją Infrastruktury i Drogownictwa.

Komisja podczas samodzielnych posiedzeń rozpatrzyła: dwie petycje, 5 skarg i 2 wnioski.
Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2019. 
Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 100%.

Wszystkie Komisje zrealizowały swoje plany pracy, a podejmowane tematy i dyskusje 
były  trafne  i  rzeczowe.  Ponadto  Komisje  na  swych  posiedzeniach  opiniowały  materiały 
sesyjne, oraz zapoznawały się z projektami uchwał będącymi przedmiotem ich podjęcia oraz 



rozpatrywały sprawy przekazane przez Burmistrza i Radę Miejską.  Radni na posiedzeniach 
zgłaszali  wnioski  i  postulaty,  na  które  otrzymywali  odpowiedzi  bezpośrednio  podczas 
posiedzeń.  Burmistrz  oraz  pracownicy  Urzędu  Miejskiego  obecni  na  posiedzeniach  na 
bieżąco informowali o podejmowanych działaniach w Gminie. 

W minionym roku 2019 Rada Miejska obradowała na jedenastu Sesjach zwołanych 
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, podczas których frekwencja  radnych  przedstawiała 
się następująco: 

• 100% obecność na sześciu sesjach,
• 93% obecność na trzech sesjach, 
• 87% obecność na dwóch sesjach.  

Korzystając  z  okazji  podsumowania  rocznej  pracy  Rady  Miejskiej  składam 
podziękowania  Przewodniczącym  wszystkich  Komisji  Rady  Miejskiej  za  realizację 
postawionych  przed  nimi  zadań.  Pragnę  skierować  również  słowa  podziękowania  do 
Burmistrza Miasta, Przewodniczącego Rady Miejskiej, wszystkich Radnych i pracowników 
Urzędu Miejskiego za dotychczasową współpracę.    

         PRZEWODNICZĄCY   KOMISJI
                      REWIZYJNEJ

             /-/  Stanisław Kaznowski


